
TIP DEKANLAR KONSEYİ 

Tıp Dekanları Konseyi toplantısı 18 Ekim 2014 tarihinde Hacettepe Üniversitesi 

Sıhhıye Kampüsü Rektörlük Senato Salonunda yapılmıştır. Toplantı Sabah ve 

öğleden sonra olmak üzere 2 oturum üzerinden gerçekleşmiştir. Toplantıda alınan 

kararlar aşağıda yer almaktadır. 

1- Tıp Dekanları Yürütme Kurulu’na üye Seçimi Yapılmıştır. Toplam Kullanılan ve 

geçerli oy sayısı 46 dır.  Bu bağlamda adaylardan Prof. Dr. Hayati Bilgiç 25 oy, 

Prof. Dr. Mehmet Ali Malas 23 oy, Prof. Dr. Haldun Müderrisoğlu 19 oy, Prof. 

Dr. Oktay Sarı 24 oy ve Prof. Dr. Hasan Koçoğlu 1 oy almıştır. Neticesinde 

Prof. Dr. Hayati Bilgiç ve Prof. Dr. Oktay Sarı Yürütme Kuruluna Seçilmiştir.  

2- Üye seçiminden sonra Vakıf, Birlikte kullanım ve Devlet Tıp Fakülteleri ile ilgili 

7-8 kişilik küçük çalışma grupları belirlendi. Söz konusu çalışma grupları 

öğleden sonraki oturumdan önce bir araya gelerek Yürütme kuruluna 

çalışmalar hakkında bilgi verdiler.   

 

Bu anlamda, Vakıf Üniversite temsilcilerinden oluşan grup, önce mail ortamı 

oluşturacaklarını ve akabinde hazırlayacakları raporlar ile Yürütme kuruluna 

bilgi verecekleri belirtildi. 

İzmir’de bir çalıştay yapılacağı bilgisi verildi. 

 

Birlikte kullanımdaki Tıp fakülteleri, Marmara Üniversitesinde Dekanlar 

düzeyinde bir çalıştay yapacaklarını belirttiler. Çalıştay sonrası önerilerin 

Yüksek Öğretim Kurulu ve Sağlık Bakanlığı ile paylaşılacağı bilgisi verildi. 

 

Devlet Tıp Fakülteleri grubu 5 kişiden oluşmakta olup, Yükseköğretim 

Standartları, Yurt dışı deneyim paylaşımı, Bologna Süreci ve getirdiği %25 

seçmeli ders zorunluluğu gibi toplantı gündemi belirleyerek 18 Ekim-11 Kasım 

2014 tarihleri arasında çalışma periyodu belirlendi ve çıkan sonucun Yürütme 

Kurulu ile paylaşılacağı dile getirildi.  

 

3- Öğleden sonraki oturumda Mezuniyet Sonrası Eğitim Kalitesini ölçebilirmiyiz? 

Sorusu tartışıldı. Bu anlamda katılımcılar görüşlerini belirterek bilgi ve 

deneyimleri paylaşıldı. Buna göre; 



‐ Tıpta Uzmanlık Sınavı ile seçilen öğrencilerin kendi kendilerini 

değerlendirecekleri öğrenci odaklı bir yaklaşımın olması gerektiğinde 

bahsedildi. Bu anlamda öğrenciler kendilerini geliştirebilmeli ve mezun 

çıktılarının da bu yönde olması gerektiğin belirtildi.  

‐ Asistanları gözlemleyebilmek için bir çalışma grubunun oluşması gerektiği 

vurgulandı. Bu bağlamda iki türlü takipten bahsedildi. İlk olarak Fakültelerin 

Kendi mezunlarının takibi( Akreditasyon çerçevesinde yapmak zorunda 

olunan), ikinci olarak da uzmanlık eğitimi alanların takibi. Bu arada denetim 

sistemi nasıl olmalı, Hangi eğitimleri aldıkları belirtmeleri, işlenecek politika 

nasıl olması gerektiği sorularının da cevaplanması gerekliliği belirtildi.  

‐ Mezun takibinin zorluğundan bahsedilerek aslında mezunların da fakültelerini 

değerlendirmesi gerekmekte olduğu belirtildi. Buradan alınacak verilerinde 

öneminden bahsedildi.  

‐ İki türlü yeterlilikten bahsedildi. Bunlar; mezunların yeterliliği ve klinik 

yeterliliktir.  Mezunların yeterlilikleri ile ilgili olarak ilgili kurulların oluşması 

gerekmekte olduğu belirtildi.  

‐ Mevzuatta da bununla ilgili çalışmaların yapılması gerektiği vurgulandı.  

‐ Kontenjan artışının ileriye dönük bir işsizlik riski oluşturduğu belirtildi. 

‐ Bazı Fakültelerimizin Tıp uzmanlık öğrenicleri ile düzenli toplantılar yaptıklarını 

belirttiler. Asistan sayısının azlığının öğretim üyelerinin aktif görev 

yapamalarının eğitimde yetersizliklere yol açtığı belirtilmiştir.  

‐ Tıpta Uzmanlık Kurulunun ziyaretlere başladığı bilgisi verildi. 

‐ ÇEP’in de uygulamya konulduğu belirtildi. 

‐ Tıp Dekanlar Konseyinin görüşlerinin bu konuda çok önemli olduğu 

vurgulandı.  

‐ Mezuniyet Sonrası Eğitimin Akredite olması gerekliliği belirtildi. Türk Cerrahi 

Derneğinin konu ile ilgili olarak büyük çalışmalar yaptığı bilgisi verildi. 

‐ Derneğin 2007 yılından bu yana kadar yapılan ziyaretlerle akredite olduğu 

vurgulandı.  

‐ Bu bağlamda Derneklerin önemi de vurgulanmış oldu.  

‐ UTEAK ın da konu ile ilgili çalışmaları mevcut olduğu belirtildi.  

‐ Mezuniyet sonrası eğitimde Tıpta Uzmanlık Eğitim alan öğrencilerin yeterli 

eğitim almadığı vurgulandı.   

‐ Asistan Karnelerinin de Mezuniyet sonrası eğitimde önemli olduğu belirtildi. 



‐ Ülkemizdeki Tıp Eğitim sisteminin eksikliği belirtildi. Örnek olarak, Fakülteye 

giren her öğrencinin 6 yıl sonra mezun olduğu belirtildi. Yani şu an kayıt olan 

12000 kişinin 6 yıl sonra yine 12000 kişi olarak mezun olduğu belirtildi. 

Avrupa’da ise durumun farklı olduğu belirtilerek fakülteye giren öğrencilerin 

%57 sinin mezun olabildiği belirtildi.  

‐ TUKMOS standartlarının zorunluluklar getirdiği belirtildi.  

‐ Yapılan hastane denetimlerinde yeterli hoca sayısı bulunmamakta olduğu 

gözlemlendiği belirtildi.  

‐ Mezuniyet sonrası Eğitimin Mezunlar Derneği vasıtasıyla da yapılması 

gerektiği vurgulandı.  

‐ İzmir Üniversitesinde online öğrenci bilgi sistemi oluşturulduğu bilgisi 

paylaşıldı. Mezun olanların sistemdeki varlığının devam ettiği belirtildi. 

Öğrencilerle online sistemde diyologlar kurularak şu anki mevcut durumları 

hakkında bilgi sahibi olmaya çalışıldığı belirtildi. 

‐ Türk Tabibler Birliğinin de Mezuniyet sonrası eğitime verdiği önem vurgulandı.  

‐ Buna karşın Mezuniyet öncesi eğitimin kalitesini ölçememişken mezuniyet 

sonrası eğitimin kalitesini ölçmenin zorluğu da vurgulandı. Belik 5 yıl sonra 

böyle bir ölçümün yapılması gerektiği belirtildi. 

‐ Rotasyonların gerçeğe uygun bir hale getirilmesinin gerekliliği vurgulandı. 

Ancak Rotasyonların da Dekanlıklar tarafından belli olmadığı Tıpta Uzmanlık 

Kurulunca düzenlendiği belirtildi. 

‐ Bu anlamda da asistan sıkıntısı çeken bölümlerin rotasyonları kaldırdığı 

belirtildi. Çünkü bazı bölümlerde asistan sayılarının 2-3 olması nedeniyle 

polikliniklerin işlemeyeceği belirtildi. 

‐ Uzmanların eğitime başlamadan önce rotasyonların belirlenerek takip edilmesi 

gerektiği vurgulandı. 

‐ Bu anlamda Erciyes Üniversitesinde asistan oryantasyon programı 

hazırlandığı, tez değerlendirme sınavının ve rotasyonların hangi tarihte 

yapılacağının önceden belirlendiği belirtildi. Rotasyonlara gitmeyenlerin ise 

Dekanlıklar vasıtasıyla uyarılarak devamlılığın sağlanılması vurgulandı. 

‐ Sonuç olarak Sağlık Bakanlığı, Üniversitelerarası Kurul ve Tıpta Uzmanlık 

Kurulunun Mezuniyet Sonrası eğitim müfredatını düzenlediği ancak, konsey 

olarak bizlerinde bu bağlamda yeni çalışmalar yapıp, ileride oluşacak işsizliğin 

önüne geçmede önemli adımlar atmanın gerekliliği vurgulandı.  



‐ Bu bağlamda Mezuniyet Sonrası Eğitim ve mezun değerlendirmesi için bir 

koordinatör belirlemek için oylama yapılmış ve Gülhane Askeri Tıp Fakültesi 

Dekanı Tuğamiral Hayati Bilgiç seçilmiştir.  

‐ Adana’da tarihi daha sonra belirlenmek üzere toplantı düzenlenmesine karar 

verildi.  

‐ Toplantı gündemi ise şunlardır: 

 Yükseköğretim Yeterlilikler çerçevesinde Tıp Fakülteleri için bir Yeterlilik 

çerçevesinin Belirlenmesi 

 Bugün Yapılan Küçük Grup raporlarının ve çalışmalarının sunumu 

 Tıp Fakültelerinin Performans sisteminin değerlendirilmesi 

 Mezuniyet Sonrası Eğitimin Gözden geçirilmesi  


